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1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslår bestyrelsesmedlem Jan Bønding. Ingen modkandidater, så Jan er valgt. 

 

Dirigenten konstaterer, at den ekstraordinære generalforsamling er rettidigt indkaldt 2 oktober 2020 og er 

beslutningsdygtig. 

 

 

2. Valg af referent  

Bestyrelsen foreslår Nadia Thomsen. Ingen modkandidater, så Nadia er valgt. 

 

 

3. Valg af stemmetællere 

Fremmødte: 7 

Fuldmagter: 8 

Stemmer i alt: 15  

 

Antallet af fremmødte er så lavt, at der ikke vælges stemmetællere. 

 

 

4. Godkendelse af vedtægtsændringer (Note 1)  

Forslaget om vedtægtsændringer som skal endeligt vedtages efter den ordinær generalforsamling læses op 

af Jan. Ingen spørgsmål.  

Forslaget godkendes enstemmigt. 

 

 

5. Supplerende valg til bestyrelsen  

Filip Kolasa og Diana Ransgaard er stoppet i bestyrelsen. Suppleant Peter Maul ønsker ikke at træde ind 

som bestyrelsesmedlem og stopper som suppleant. Bestyrelsen havde ønsket at supplere sig selv med 

Christiane Rostock som suppleant.  

Christiane stiller i stedet op til bestyrelsen og vælges enstemmigt ind. 

 

 

6. Beslutning om ny væg (Note 2) 

På generalforsamlingen i september blev det vedtaget at udskyde projektet om ny væg i B&W. Økonomien 

ser bedre ud nu og oktober har et lille overskud. Brandstrategi ser ud til at kunne laves billigere end 

tidligere forventet. Ved at gå videre med brandstrategien kan vi fortsat bygge i sommeren 2021. Vi har en 

frist ift. leverandør i marts. Bestyrelsen ønsker bemyndigelse til at træffe beslutning om at gå videre eller 

trække sig, såfremt økonomien ikke holder alligevel.  

 

Mads: Har været med inde over projektet fra start. Har et generelt indtryk af at der er opbakning til at 

fortsætte projektet. Det er noget som alle ønsker. Ift. facilitets udvidelse kunne det også være interessant 

at undersøge mulighed for at udvide på Sundholm, f.eks. med boulder faciliteter. Vil være med til at styrke 

vores position på Amager.  
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Jan: Har været i kontakt med udlejer om vi kan leje den anden halvdel af bygningen på Sundholm. Ikke 

muligt for nærværende da det ikke er afklaret om Kommunen selv skal bruge lokalerne. 

 

Mads: Måske Skal vi lave en konkret beskrivelse af ønsket. Der er ikke sket ændringer i lokalet siden DM i 

´96. Have i pipelinen at have en SH *2 eller 3. Corona har fremhævet sårbarhed. Udfærdige en skriftlig 

henvendelse til udlejer/kommune kan øge mulighederne. 

 

Mitchell: Bestyrelsen har lignende tanker. Der afholdes strategiseminar i januar, hvor det vil komme op at 

vende også i forlængelse af 2028 planen.  

 

Morten S: Vores primære begrænsning pt er kvadratmeter. 

 

Mads: Med mere plads kan vi også udfordre markedet. 

 

Susanne: Vi kan også tænke i at trække på samarbejdet på Team Copenhagen som kontakt til kommunen. 

Der er snart midtvejsstatus, hvor vi kan plante idéer og indgå i dialog om hvad vi skal arbejde videre mere. 

Det kan Team Copenhagen også have med i deres arbejde. Kan ses i forlængelse af 2028 planen.  

 

Mitchell: Bestyrelsen skal være med. Det vil være et punkt på strategiseminar. 

 

Forslag om at gå videre med ny væg er enstemmigt godkendt. 

 

Dirigenten takkede de fremmødte medlemmer og afsluttede den ekstraordinære generalforsamling kl. 

19:20 

Note 1: 

Ændring af §5 stk. 3 i klubbens vedtægter  

 

Nuværende § 5 stk. 3 

 

”Medlemskab af Dansk Bjerg- og Klatreklub er gældende for et kalenderår ad gangen. Medlemskab kan 

opnås gennem 

●      indmeldelse og betaling af kontingent uden adgang til klatrehal,  

●      ved betaling af årskontingent til en klatrehal under Dansk Bjerg og Klatreklub eller  

●      ved betaling af tre måneders kontingent til en klatrehal under Dansk Bjerg og Klatreklub” 
 

ændres til ny §5 stk. 3:  

 

”Medlemskab af Dansk Bjerg- og Klatreklub opnås gennem 

- Indmeldelse og betaling af kontingent med adgang til samtlige af klubbens faciliteter 

- Indmeldelse og betaling af kontingent uden adgang til klubbens klatrefaciliteter 

- Stemmeret og valgbarhed på Generalforsamlingen opnås efter 3 måneders medlemskab” 
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Note 2: 

Bestyrelsen stiller til forslag, at der arbejdes videre med vægprojekt med afsæt i den forbedrede økonomi. 
Dette vil give mulighed for at påbegynde byggeriet i 2021 evt. et delvist projekt. Projektets forudsætninger 
er at det ikke må føre til færre klatremuligheder for børn. 


